

Referat fra peismøte i medlemskapskomiteen. 15.11.2018



Vert: Jan Hilleren

Tilstede:, Kjell Konglevoll, Egil Karlsen, Svein Erik Bergsholm, Per Grønnerød, Vidar Aarvold og Jan Hilleren,

Ikke møtt: Hans Ellefsen, Kjell Skeie,

Møteleder: Jan

Referent: Jan

Kopi av referat: Komiteens medlemmer, president og sekretær

Oppgaver for komiteen:

1. Guvernørbesøket:

a. Hvordan oppleves form og innhold på guvernørmøtet. Siden kun ca. 50% deltok på guvernørmøtet så bør vi vel gjøre noen endringer for å få flere til å møte?

b. Guvernøren ønsket en tilbakemelding på sin tale/presentasjon ifm guvernørbesøket.

2. Klubbens indre miljø:

Komiteene skal diskutere to fokusområder vår klubbe skal satse på i inneværende og de kommende to årene for å ytterligere forbedre klubbens indre liv.

3. GSE light:

Internasjonal komitè har ansvaret for 3-klubbstreffet i 2019. Komiteen vil gjerne at klubben setter ned en egen komitè bestående av en representant fra alle de andre komiteene i tillegg til at vår utenriksminister bør være med. Vi ber peismøtet finne en representant til egen komitè og melde dette til Hans Martin. Han vil videre koordinere komiteens arbeid og oppgaver.

En liten korleksjon på pkt. 3. Dette gjelder ikke GSE light men det kommende 3-klubbstreffet i 2019

Til info: Summercamp 2019 – Kristiansand – Ulefoss – Stokke. Kristiansand har koordineringsansvar

1. Guvernørbesøket:

A Det var kun en av komitéens medlemmer som hadde anledning til å delta. Det vi antar som kan være årsaken til ca. 50 % av medlemmene hadde anledning til å delta er at møtet ble avholdt i uke 40 som er høstferie uken for Vestfold. Da er mange på høstferie det være seg foreldre eller besteforeldre. Det var årsaken for de fleste av komiteens medlemmer som ikke kunne delta. Vi anbefaler at møtet bør unngå å avholdes i høstferien.

Vær obs på at fylkes sammenslåingen med Telemark kan påvirke når høstferien blir i 2019.

B Guvevernørens tale/ presentasjon gjorde ikke noe bestemt inntrykk.

2. Klubbens indre miljø:

Festen som ble avholdt i februar bør bli en tradisjon, den mener vi var vellykket med tanke på det sosiale og ikke minst bli bedre kjent med hverandre i et annet miljø enn medlemsmøtene.

Blir det for lite tid til sosialt samvær på møtene er et spørsmål vi stilte oss.

Kanskje det bør settes av mer tid til småprat. Men det kan gå utover foredraget, ønsker vi det? Hva med enn kommer noe tidligere og ta en kopp kaffe og sosialt samvær før møtet starter?

De som har vært med en stund i Stokke Rotary husket tilbake på tidligere peismøter hvor deltagerne ble satt samme av Presidenten. Kunne det være en ide at 2 av peismøtene ble medlemmene satt sammen på tvers av komiteene sine. Medlemskomiteen har hatt liten rulling av personer, vi har vært de samme de siste 3 år. Ved å blande komiteene blir vi bedre kjent på tvers av komiteene.

3. GSE light:

Vidar Aarvold stiller fra Medlemskomiteen

Eventuelt:

Vi tok oss tid til å diskutere noe rundt medlemsverving i 2018

Ser vi på 3 års planen står det følgende:

- Mål : 62 medlemmer i 2019. (per dags dato er vi 56 medlemmer)
- Vi har som mål å rekruttere 4 nye medlemmer hver år. Vi tar høyde for et frafall på 2 medlemmer pr år
- Øke kvinneandel til 25% innen 30.06.19
- Minst 2 av 4 som blir tatt opp bør være kvinner.
- Gjennomsnitt- alderen på medlemmene skal være under 63 år pr 30.06.2019
- Rekruttere medlemmer med ulik kulturell bakgrunn.
- Sikre jevn tilgang av nye medlemmer under 45 år.
- Ha aktive medlemmer som trives i klubben.

Vi tenker at vi bør få på plass en liste med mulige kandidater til jul.

Medlemskomiteen oppfordrer at alle til å komme med forslag til kandidater.

Hva med å se mot Andebu?

Det hele ble avsluttet med snitter og hyggelig samvær i noen timer.



Jan Hilleren

Referent